
Referat af bestyrelsesmøde i Roskilde Rideklub d. 10-05-2023  
Tilstede: Anne-Marie, Mete, Anja, Camilla, Pia 

Fraværende: Malou 

Dagsorden  

1. Referent  

2. Næste møde og øvrige datoer  

3. Økonomi  

4. Opdatering CHR 

5. Baner  

6. Sommer�d  

7. Elevskolen  

 

Ad. 1. Valg af referent  

Pia blev valgt som referent.  

 

Ad. 2. Næste møde og øvrige datoer  

• 7. juni kl. 19.30-21.30 – bestyrelsesmøde 

• 14. maj – arbejdsweekend 

• 18. maj – sløjfespring  

• 28-29. maj – klubstævne 

• 12-13. august – klubstævne 

• Staldmøde d. 28. maj. – skal flytes, da stævnet ligger den dag.  

 

Ad. 3. Økonomi  

Der er indkøbt materiel �l stalden (tavler, nye trillebøre mv.) 

Stald/folde er 16,5 t. over budget. Denne post holder vi øje med, og fortsæter de øgede udgi�er kan 

der blive varslet forhøjelse af staldleje. Lige nu er det indkøb af ekstra materialer. Elregningen er 

steget temmelig meget, hvilket der også holdes øje med. Det er transportudgi�erne der er store. 

Forbruget er ikke steget. 



Ad. 4. Opdatering af CHR  

Man skal skrive hver gang man forlader matriklen, hvis man tager sin hest væk fra gården.  

Det betyder ikke, at der skal skrives, når du rider en tur i skoven, men hvis du tager �l stævne, 

træning ude i byen osv. – skal det registreres, også dyrlægebesøg. 

Hvis man fast tager �l undervisning et bestemt sted, kan man godt notere det for et år ad gangen. 

Nærmere gennemgang på næste staldmøde. Mappen sætes i sadelrummet. 

Tine og Mete vil gerne have et medicinhåndteringskursus, så de har mulighed for at give medicin �l 

heste/ponyer der ikke er udtaget af konsum. Det koster 1.500 kr. pr. person. 

 

Ad. 5. Baner  

Vi søger kommunens hjælp �l vores udestående vedr. nederste bane. 

Øverste bane skal have grus op mod hegnet (der hvor der er gravet af). 

Der skal laves kantbræt på indersiden, så der ikke køres mod pælene når der harves. 

Nederste bane bliver ikke klar �l stævnet d. 28-29. maj, så vi skal finde ud af hvad vi kan den 

weekend. Malou melder �lbage hvad der kan lade sig gøre. 

 

Ad. 6. Sommer�d  

Der er a�alt hvem der skal på græs – og harvning mellem kl. 8-9 fortsæter resten af maj måned. 

 

Ad.7. Elevskolen  

Elevskolen er udtaget �l at deltage i an�-mobbe projekt i samarbejde med Mary-fonden. 

Oprydning e�er dyrskue d. 4-5-6. juni (klubben tjener 12.000 kr. på at lave arbejdet). 

DRF har iværksat et �ltag om velfærd af heste hos elevskoler. 

Der er søgt 15.000 kr. �l et udendørsbad, som kan bruges i forbindelse med ridelejr o.lign. 

 

 

 


